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Bunta Levente ma délben szolgálati autójával próbálta ki a körforgalmat. A polgármester
elmondta: egy-két észrevétel van a kivitelezéssel kapcsolatban, nevezetesen, hogy az egyik
gyalogos feljáró meredek, ide korlátot tesznek, valamint a körforgalomban levő emelkedőre is
megvan a magyarázat. „A nyugdíjasok jelezték, hogy a szálloda mögötti feljáró túl meredek, ide
azt kértem a kivitelezőtől, hogy helyezzenek korlátot, így legyen, amibe kapaszkodni.

  

Néztük egy független szakértővel, hogy mit jelent ez a szintemelkedés, ami nekem is furcsa, de
mint kiderült az esővizek irányítása miatt így adta meg a tervező a dőlésszöget, mert erre így
van szükség" – mondta Bunta Levente ma a helyszínen. A munkálatokkal már elkészült a
kivitelező, helyükre kerültek a forgalmi táblák, ugyanakkor a kör belsejébe ma virágokat is
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ültettek.

  

A körforgalom megléte maga után von néhány forgalmi változást a központban. Megnyitják
többek között a Barátok Temploma melletti részt a körforgalom irányába, valamint a Kossuth
Lajos utca immáron véglegesen is kétirányúvá válik
(mint arról korábban beszámoltunk, ezt az utcát csak a körforgalom építésének idejére akarta
megváltoztatni a Polgármesteri Hivatal, ám a tapasztalatok alapján 
jobbnak látták így hagyni
).
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  Nem a körforgalom véglegesítése az egyetlen folyó munkálat, ugyanis jelenleg aszfaltoznak aVárosháza előtti járdaszakaszon is, emiatt ide tilos behajtani autóval.  

 3 / 3


